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Protokół Nr XXII/2016 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 18 sierpnia 2016 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 16
30

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ryszard Wiśniak dokonał otwarcia XXII sesji Rady Powiatu                           

w Myśliborzu zwołanej na wniosek radnych Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego i mieszkańców Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 18 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Kolejno, Przewodniczący Rady minutą ciszy upamiętnić śmierć radnego Józefa Getmana 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

odczytał porządek sesji. 

 

Porządek XXII sesji Rady Powiatu: 
  

1. Otwarcie obrad.  

2. Odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu: 

2.1.Wybór komisji skrutacyjnej; 

2.2.Sporządzenie kart do głosowania; 

2.3.Głosowanie i ogłoszenie  jego wyników; 

2.4.Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia 

odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

3. Udzielenie informacji Radnym Rady Powiatu w Myśliborzu dotyczącej aktualnej 

działalności Spółki Szpital w Dębnie oraz o podjętych działaniach przez właścicieli 

spółki. 

4. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do porządku posiedzenia. 

 

Nikt uwag do porządku sesji nie wniósł w związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu.  

 

Ad.2 

Odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

2.1.wybór komisji skrutacyjnej, 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 

głosowania wniosku o odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.  
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Radna – Urszula Sawicka  

zgłosiła kandydaturę radnej Wioletty Drzewińskiej. 

 

Radna – Wioletta Drzewińska  

wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Jaremy. 

 

Radny – Tomasz Jarema 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

zgłosiła kandydaturę radnej Urszuli Sawickiej. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

wyraziła zgodę na pracę w komisji Skrutacyjnej.  

 

Więcej kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosownie.  

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radna Wioletta Drzewińska, radny Tomasz 

Jarema i radna Urszula Sawicka głosowało 18 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

 

2.2.sporządzenie kart do głosowania, 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.   

 

O godz. 16
43

 Przewodniczący Rady ogłosił  przerwę.  

 

 

2.3.głosowanie i ogłoszenie jego wyników 

 

O godz. 17
05

 Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych o zasadach głosowania.  

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Urszula Sawicka 

przedstawiła regulamin głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu w 

Myśliborzu. (załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu). 

Przekazała, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 
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Po przeprowadzonym  głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutowa przerwę na 

obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

 

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 3  do protokołu.) 

 

Po przerwie,  

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Urszula Sawicka 

odczytała protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Myśliborzu – Ryszarda Wiśniaka sporządzony na sesji w dniu 18 sierpnia 

2016 roku  (załącznik  nr 4  do niniejszego protokołu) 

Stwierdziła, że w głosowaniu tajnym Ryszard Wiśniak został odwołany z funkcji 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Dalsze  prowadzenie obrad przejęła Wiceprzewodnicząca Elżbieta Ligenza. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania projektu uchwały w sprawie stwierdzenia odwołania radnego                          

z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za podjęciem projektu uchwały głosowało – 14 radnych, przeciw – 3 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała Nr XXII/128/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 18 sierpnia 2016 roku                   

w sprawie stwierdzenia odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu                 

w Myśliborzu. (załącznik  nr 5  do niniejszego protokołu) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

Ad. 3 

Udzielenie informacji Radnym Rady Powiatu w Myśliborzu dotyczącej aktualnej 

działalności Spółki Szpital w Dębnie oraz o podjętych działaniach przez właścicieli spółki. 

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że w pierwszej kolejności w imieniu właścicieli głos powinna zabrać Pani Starosta.  

 

Starosta – Danuta Patkowska 

udzieliła głosu Prezesowi Szpitala w Dębnie Panu Oskarowi Skibie. 

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że w porządku sesji został zawarty punkt dot. aktualnej sytuacji działalności Spółki 

Szpital w Dębnie wobec tego radni oczekują  informacji w tej sprawie od właścicieli.  

Poprosiła, aby Pani Starosta przynajmniej na wstępie przedstawiła radnym, kto został nowym 

Prezesem i w jakim trybie został wybrany.  

 

Prezes Spółki Szpital w Dębnie - Oskar Piotr Skiba  
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przedstawił się oraz przystąpił do przedłożenia sytuacji ekonomiczno – finansowej Szpitala w 

Dębnie. (załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

zapytał, czy prowadzone są, rozmowy z grupą „nowy szpital” w zakresie dzierżawy części 

szpitala w Dębnie.  

 

Prezes Spółki Szpital w Dębnie - Oskar Piotr Skiba  

odpowiedział, że nic  na ten temat nie wie. 

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

przekazała, że  o potencjale szpitala słyszy już od dwóch lat i Pan już jako czwarty Prezes 

Szpitala  również stwierdził, że ten szpital ma duży potencjał. Powiedział Pan również, że 

majątek szpitala nie jest dobrze wykorzystywany w sferze niektórych obszarów. Z prezentacji 

wynika, że Pan doskonale zapoznał się z funkcjonowaniem szpitala i z tym co Pan w nim  

zastał. Teraz proszę odpowiedzieć mi na pytanie w jakim obszarze majątek szpitala nie jest 

właściwie wykorzystany. Jeżeli prezes myśli o rozwoju tego szpitala, to jakie poradnie planuje 

utworzyć i konkretnie w którym miejscu. Ciągle słyszymy o finansowaniu przez Gminę, i 

powiat, a chciałabym również dowiedzieć się, czy planuje Pan pozyskiwać finansowania ze 

środków unijnych. Proszę skonkretyzować jakie to będą źródła finansowania. Zapytała jakie są 

priorytety inwestycyjne w tym Szpitalu oraz poprosiła o informacje nt. Poradni Onkologicznej 

funkcjonującej w Szpitalu ponieważ lekarz, który zajmował się prowadzeniem tej poradni już 

nie pracuje. Zapytała, czy na dzień dzisiejszy w Szpitalu w Dębnie są zatrudnieni lekarze o 

specjalizacji onkologicznej?  

 

Prezes Spółki Szpital w Dębnie - Oskar Piotr Skiba  

przekazał, że jeżeli chodzi o przedstawienie planów szczegółowych to nie chciałby dzisiaj 

wypowiadać się w sposób jednoznaczny na temat tego co jest w stanie zrealizować w Szpitalu. 

W zeszłym tygodniu został powołany zespół, który będzie wypracowywał wnioski, które mają 

służyć wskazaniu kierunków rozwoju i niezbędnych inwestycji. Odnośnie poradni 

onkologicznej przekazał, że  prawdą jest że nie ma lekarza, ale trwają rozmowy z lekarzem, 

który niedawno odszedł ze szpitala. Co do źródeł finansowania, to jest ten sam wątek co z 

inwestycjami. Jeżeli będą już określone jakie inwestycje szpital chce realizować to wtedy 

trzeba będzie zastanowić się nad źródłami finansowania. Opracowywany  jest m.in. projekt 

łącznika między budynkami Szpitalnymi, opracowywania związane z poradnią ortopedyczną i 

z poradnia urologiczną.  Bardzo istotnym pomysłem jest zorganizowanie OIOM-u w szpitalu.  

W szpitalu są pewne niewykorzystania sprzętu, właśnie z uwagi na to, że nie wszyscy lekarze 

chcą pewne usługi świadczyć. I to potem właśnie rzutuje na to, że ta efektywność majątku, nie 

jest taka jaką byśmy oczekiwali. Poza tym niezbędne jest zaopatrzenie szpitala w nowe sprzęty 

i w związku z tym rozwijać jego działalność.  

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że Prezes mówił o kosztach na poszczególnych oddziałach w kontekście ogólnych 

kosztów działalności Szpitala. Szkoda, że nie mieliśmy tego przedstawionego w kontekście 

kontraktu. Wówczas te wartości zupełnie inaczej by wyglądały. To dopiero teraz w 

najbliższym czasie może nastąpić zmiana finansowania usług medycznych. A tak naprawdę od 

kilku lat było wiadomo, że kontrakty dla tego Szpitala będą mnie więcej na tym samym 

poziomie, czyli ponad 12.000.000 zł.  Kolejno poprosiła, żeby ująć wszystkie koszty 

poszczególnych obszarów działalności ale w kontekście przychodów, czyli kontraktu z 

Narodowym Funduszem Zdrowia. To zupełnie inaczej będzie wtedy wyglądało, jeżeli chodzi  
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o koszty pracy, bo były na poziomie sześćdziesięciu paru procent, a może  się okazać, że 

będzie to blisko osiemdziesięciu procent. Radni powinni otrzymać od Starosty informację ze 

wskazaniem  konkretnych działań ze strony Zarządu Powiatu.  Poprosiła Wicestarostę o 

wskazanie terminu zobowiązania Prezesa szpitala do przedłożenia do akceptacji przez Zarząd 

Powiatu programu naprawczego Szpitala.  

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

podziękował Prezesowi Szpitala w Dębnie za przedłożenie w imieniu Zarządu Powiatu 

informacji o aktualnej  sytuacji w Szpitalu. Przekazał, że z uwagi na to, że w miesiącu 

wrześniu planowana jest sesja poświęcona tematom szpitala w Barlinku i w Dębnie wówczas 

będą przekazane szczegółowe informacje.   

 

Prezes Spółki Szpital w Dębnie - Oskar Piotr Skiba  

przekazał, że  czuję się wręcz zobowiązany do tego, żeby we wrześniu przedstawić radnym  

elementy programu rozwoju tego Szpitala. Wymaga to jednak wielokierunkowych działań. 

Należy podjąć rozmowy z NFZ, z dostawcami usług,  w szpitalu z grupami społecznymi i  

związkami zawodowymi. To wszystko składa się na pewien schemat, pewną całość, która ma 

doprowadzić do tego, że będzie sprawna i dobrze funkcjonująca placówka medyczna na terenie 

Powiatu. Zauważył, że nie należy oczekiwać spektakularnych posunięć w tym roku, ponieważ  

jest już zbyt mało czasu do końca roku. Oczywiście jest to  czas, żeby podjąć pewne działania, 

żeby w nowy rok wejść z  nowymi rozwiązaniami.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

poinformował, że dzisiejsza dyskusja w tym temacie  rozwinęła się dzięki grupie radnych, 

którzy  nie wiedzą co się dzieje w Szpitalu w Dębnie. Stąd pojawiła się sesja nadzwyczajna. 

Przekazał, że radni dzisiaj powinni  jak najmniej zadawać pytań Prezesowi, bo jak sam 

powiedział zarządzającym Szpitalem  jest dopiero kilka dni. Zwrócił się z prośbą do 

Wicestarosty, aby poinformował radnych jakie Zarząd Powiatu wskazał kierunki nowemu 

Prezesowi, żeby poprawić tą sytuację.   

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

przekazał, że  współpraca między Zarządem Powiatu a nowym Prezesem Szpitala i 

Burmistrzem Dębna  jest prawidłowa.  Obecnie trwają rozmowy. Ustabilizowana została 

sytuacja w Szpitalu w Dębnie. Zarząd Powiatu oczekuje od Prezesa Szpitala propozycji 

wyjścia z trudnej sytuacji finansowej i ekonomicznej, z perspektywą rozwoju tego Szpitala.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że Wicestarosta nie udzielił odpowiedzi na żadne z kierowanych do niego  pytań. 

Jako przedstawiciel Zarządu nie wyartykułował żadnego punktu jakie właściciel 

osiemdziesięcio prawie procentowy Spółki Szpitala w Dębnie. 

Przekazał, że radni nie otrzymali żadnej informacji od współwłaścicieli dotyczącej 

dotychczasowych ich działań w szpitalu w roku 2015 i 2016. 

Kolejno zgłosił wniosek o przerwę w obradach sesji do dnia 30 sierpnia br i dostarczenie na tą 

sesję następujących dokumentów:  

 

1. kopii regulaminu Rady Nadzorczej Spółki  Szpital w Dębnie Sp. z o.o.; 

2. załączniki  do protokołu  Walnego Zgromadzenia Wspólników z dnia  4.08 216 roku (m.in.  

    pełnomocnictwo); 

3. załącznik do protokołu z dnia 5 .08.2016 roku (projekt ramowej umowy o pracę    

   z Prezesem Szpitala w Dębnie Sp. z o.o.); 
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4. kopii protokołu z Walnego Zgromadzenia Wspólników z dnia 26.08.2016 roku; 

 

Ponadto zaproponował, że na dalsze obrady sesji powinien zostać zaproszony przedstawiciel 

gminy Dębno, ponieważ również jest współwłaścicielem szpitala.  

 

Radny – Andrzej Potyra 

zapytał Prezesa Szpitala, czy poczynione zostały pewne działania w kierunku utworzenia 

OIOM-u w Szpitalu w Dębnie, bo z tego co się orientuje, wyposażenie takiego oddziału w 

dobry sprzęt  to koszt około 6.000.000 zł.  Poprosił o informacje.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy . 

 

Po przerwie, 

 

Radna – Urszula Sawicka 

przekazała, że wnioskodawcy zwołanej dzisiaj nadzwyczajnej sesji  w przerwie ustali, że 

wyrażają zgodę na ogłoszenie przerwy w obradach do dnia 30 sierpnia br.   

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowana wniosku radnego A.Mazepy o ogłoszenie przerwy w obradach sesji 

do 30 sierpnia 2016 roku do godziny 15.00, celem dostarczenia kopii protokołów walnego 

zgromadzenia wspólników za lata 2015-2016, głównych założeń do przygotowywanego 

programu rozwoju ( programu naprawczego) i przedłożenie przez właścicieli szpitala 

informacji i podjęciu  cyklu działań podjętych przez Powiat i Gminę w spółce w 2016 roku.  

 

Za wnioskiem głosowało - 9 radnych, przeciw było-  4 radnych, wstrzymało się 4 radnych.  

 

Prezes Spółki Szpital w Dębnie - Oskar Piotr Skiba  

przekazał radnemu A.Potyrze, że żadne działania nie były podejmowane odnośnie 

uruchomienia OIOM-u w Szpitalu w Dębnie, ale taka możliwość brana będzie pod uwagę.     

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Ogłosiła przerwę w obradach sesji do 30 sierpnia do godziny 15.00.  

 

Wznowienie obrad: 30.08.2016 roku godz. 15,00 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

wznowiła po przerwie obrady sesji, przywitała radnych i zaproszonych gości.  

Stwierdziła, że na sesji obecnych jest 17 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia obrad      

i podejmowania uchwał Rady Powiatu. 

Poinformowała, że zgodnie z wnioskiem radnego A.Mazepy z poprzedniej sesji wystosowała 

pismo do Prezesa Szpitala w Dębnie, Burmistrza Dębna i Starosty Myśliborskiego z prośbą o 

przekazanie informacji w przedmiotowej sprawie.  

Oznajmiła, że do Biura Rady  przekazane zostały kopie protokołów z nadzwyczajnych 

zgromadzeń wspólników Szpitala w Dębnie oraz pismo od Burmistrza Dębna. W 

wyznaczonym terminie nie wpłynęła informacja dot. głównych założeń programu naprawczego 

spółki Szpitala w Dębnie oraz informacja dot. podjęcia cyklu działań podjętych przez 

właścicieli Spółki Szpitala w Dębnie. 
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Radny Rady Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że wniosek przez niego złożony nie został  zrealizowany. W dniu dzisiejszym 

został poinformowany, że otrzymał dzień wcześniej na e-maila kopie protokołów. Zauważył, 

że radnych celowo wprowadza się w błąd, żeby nie mieli informacji, o które prosili. Nie 

rozumie, dlaczego Zarząd Powiatu nie przygotował żadnego dokumentu dla radnych. Pismo od  

Burmistrza  też nie zostało dostarczone. Prezes Szpitala również nie dostarczył wszystkich 

dokumentów. Poinformował, że prosił o prezentacje na papierze, a nie otrzymał jej. Wobec 

powyższego wniosek nie został zrealizowany.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy 

 

Wicestarosta Powiatu Myśliborskiego – Mariusz Norsesowicz 

przekazał, że radni otrzymali drogą e-meilową kopie protokołów z walnych zgromadzeń 

wspólników  z 2015 i 2016 roku. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

zapytała, dlaczego radni nie otrzymali informacji zgodnie z jej zaleceniami? 

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

wyjaśnił, że przedmiotowe materiały przekazano radnym najszybciej jak było to możliwe, czyli 

drogą elektroniczną. 

 

Radny Rady Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że z uwagi na brak dokumentów radni nie mają nad czym dyskutować.  

Powtórzył, że dziś został poinformowany o otrzymanej dzień wcześniej na e-mail kopii 

protokołów. Radni nie otrzymali również pisma Burmistrza Dębna. 

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

przekazał, że dołoży wszelkich starań, aby materiały były dostarczane skuteczniej. Liczy na 

współpracę również ze strony radnych.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie pisma skierowanego do Prezesa Szpitala 

w Dębnie Pana Oskara Skiby oraz Pani Starosty Danuty Patkowskiej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Robert Dudek  

odczytał przedmiotowe pisma. (pisma stanowią załącznik Nr 7 i Nr 8  do protokołu) 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

poinformowała, że podobne pismo zostało wystosowane również do Burmistrza Dębna.  

 

Burmistrz Dębna – Piotr Downar 

poinformował, że Radni gminy Dębno na bieżąco są informowani o sprawach dotyczących 

gminy.  Poinformował, że w maju br. zwrócił się z kilkoma pytaniami do ówczesnego prezesa 

Szpitala dotyczącymi bilansu finansowego Szpitala i w odpowiedzi od byłego prezesa otrzymał 

jedynie odpowiedź, że w radzie nadzorczej burmistrz ma swojego przedstawiciela, który 

powinien udzielić tej odpowiedzi.   Zauważył, że wstrzymano poprzednie plany inwestycyjne, 

które były zatwierdzane w 2015 roku. Poinformował, że w ubiegłym roku we 

wrześniu/październiku zapadła decyzja Rady Gminy Miejskiej w Dębnie o udzieleniu pożyczki 
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w kwocie 720 000 zł na sfinansowanie remontu szatni i dostosowaniu dokumentacji szpitala do 

obecnych wymogów NFZ. Poinformował, że na temat obecnego dofinansowania szpitala 

odbyły się dyskusje na posiedzeniach komisji Rady Gminy. W związku z tym niezbędne  jest 

walne zgromadzenie, które podejmie temat zmiany umowy spółki i możliwości jej 

dokapitalizowania. Sytuacja jest bardzo poważna, jeżeli któryś z wierzycieli złoży wniosek o 

upadłość, to szpital zostanie zlikwidowany. Poinformował, że Gmina Dębno jest 

współwłaścicielem 25,33% szpitala i taki warunek gmina będzie zobowiązana pokryć. 

Poinformował, że może zadeklarować 500.000 zł. na pokrycie wydatków inwestycyjnych w 

tym roku, ale oczekuje na działania ze strony Powiatu. Zawnioskował o podjęcie szybkich 

działań.  

 

Radna Rady Powiatu – Wioletta Drzewińska 

przekazała, że w Dębnie nigdy nie została poproszona ani przez Burmistrza ani przez radnych 

gminy na posiedzenia Komisji Rady Gminy żeby przekazać informacje dot. sytuacji w szpitalu, 

pomimo tego że interpeluje w tym temacie od 2 lat. Poprosiła o przedstawienie przez Starostę 

powiatu stanowiska w tej kwestii.  

 

Wicestarosta Powiatu Myśliborskiego – Mariusz Norsesowicz 

poinformował, że obecna współpraca pomiędzy Zarządem Powiatu, Burmistrzem Dębna, a 

obecnym zarządem spółki daje gwarancję na to, że można mówić o wspólnym działaniu w 

kierunku wyprowadzenia szpitala z kryzysowej sytuacji finansowej. Należy pracować nad tym, 

żeby sukcesywnie zmniejszać koszty i zwiększać przychody.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

poinformowała, że Radni Rady Powiatu o tym co dzieje się w szpitalu w Dębnie, dowiadywali 

się od Radnych Rady Gminy z Dębna. Działania zostały podjęte w momencie kiedy radni 

zaczęli dopytywać się o sytuację szpitala. Poinformowała, że Burmistrz Dębna o sytuacji 

dowiedział się dopiero z bilansu, bo od prezesa nie otrzymywał żadnych informacji. Zadała 

pytanie, gdzie był nadzór właściciela? Gdzie była rada nadzorcza? Poinformowała, że rada 

nadzorcza przez pół roku nie miała żadnego posiedzenia. Zauważyła, że ryzykowna jest zmiana 

umowy spółki. Poinformowała, że w umowie spółki nie ma zapisów, które pozwalałyby pokryć 

straty. Przekazała, że chciałaby zobaczyć projekt zmiany zapisu spółki. Zauważyła, że jeżeli w 

tej chwili strata za rok 2015 wynosi 2 700 000 zł, to 25% pokrywa Gmina Dębno a resztę 

powiat. Zadała pytanie, czy powiat jest na to stać?  

 

Radny Rady Powiatu – Arkadiusz Mazepa  

poinformował, że kiepska sytuacja finansowa wynikała z błędów podejmowanych w zarządzie 

szpitalem w 2015 roku. Zauważył, że nie było współpracy między zarządzającymi szpitalem, a 

właścicielami. Radni Gminy mieli szybciej informacje niż radni powiatu. Zaapelował o 

odpowiadanie na pytania przez władze powiatu. Jeżeli radni nie otrzymują odpowiedzi, to jest 

dla nich równoznaczne z tym, że powiat nie podjął żadnych działań. Prezes szpitala pracował 

jak chciał i doprowadził szpital do takiej sytuacji finansowej. Poinformował, że prezes szpitala 

został odwołany niezgodnie z prawem, a Wicestarosta nie dostał do tego upoważnienia. Zadał 

pytanie, czy na tym ma polegać zarządzanie? Czemu radni nie dostają odpowiedzi na pytania? 

Jak Pan Prezes zamierza wybrnąć z tej trudnej sytuacji? Jaka została podjęta koncepcja? 

Poinformował, że dzisiaj radni mięli zobaczyć ogólne założenia, w którym kierunku prezes 

chciałby zmierzać.  
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Radny Rady Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

przekazał, że nie wszystkie oskarżenia można przypisać temu, że dzisiejsza sytuacja to jest 

wynik działalności w roku 2015. Wszyscy radni mają prawo interpelować w zakresie 

działalności szpitala. Przekształcając szpital w spółkę były wątpliwości, czy problemy z 

zarządzaniem zostaną rozwiązane. Nie zgadza się z tym, że za obecną sytuację szpitala 

odpowiada były prezes Witkowski.  

Zauważył, że sytuacja szpitala była wynikiem pewnych zaniedbań, co skutkowało tym, że tak 

dużo spółka wydała na remonty, które trzeba było robić dużo wcześniej.  Poinformował, że 

każdy właściciel ma prawo do żądania informacji na temat spółki. Zaapelował, żeby 

wypracować wspólne działania, żeby zakończyć pewien etap. Należy się zastanowić jak pomóc 

szpitalowi, żeby mógł funkcjonować.  

 

Prezes Sp. z o. o. Szpital w Dębnie – Oskar Skiba 

poinformował, że poprzednia prezentacja dotyczyła tego co zastał w Szpitalu obejmując 

stanowisko Prezesa Szpitala w Dębnie. Pokazane zostały przyczyny tej sytuacji, skąd się 

wzięła i czym jest uzasadniona. Poinformował, że chce pokazać jakie są szanse i  możliwości  

szpitala w Dębnie ale potrzebuje na to czasu. Będzie to pewnego rodzaju koncepcja, plan 

ustabilizowania sytuacji i zaprogramowania kierunków rozwoju, która zostanie w przyszłości 

rozwinięta. Kolejno przedstawił wstępne założenia do planu stabilizacji i rozwoju szpitala w 

Dębnie Sp. z o.o. (załącznik Nr 9 do protokołu)  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy 

 

Radny Rady Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

Zwrócił się z zapytaniem do prezesa, czy przedstawione koszty w tej spółce są zasadne? Czy te 

koszty odbiegają od kosztów w innych placówkach? Czy dokonano analizy kosztów pracy i 

usług? Poinformował, że koszty leków są porównywalne z kosztami szpitala w Barlinku. Zadał 

pytanie, z czego wynika wzrost kosztów pracy? Czy pozostałe środki finansowe są 

zagospodarowane?  

 

Prezes Sp. z o. o. Szpital w Dębnie – Oskar Skiba 

przekazał, że koszty pracy były pokazane tydzień temu w poprzedniej prezentacji. Koszty 

pracy radykalnie wzrosły, ponieważ trzeba było zatrudnić więcej personelu oraz lekarzy. 

Poinformował, że należy się zastanowić jak te koszty próbować zmniejszyć w inny sposób. 

Analiza kosztów zatrudnienia jest zrobiona.  

 

Radny Rady Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że jest zaniepokojony tym, że szpital do końca roku 2016 potrzebuje kwoty 2 

mln zł, która i tak nic nie da. Nie pokryje ona wydatków inwestycyjnych oraz kosztów, które są 

już wygenerowane. Zadał pytanie, czy Zarząd Powiatu przygotuje uchwałę tylko w zakresie 

przekazania kwoty 500.000 zł? Poinformował, że radni powinni spotkać się na wspólnych 

komisjach, na których będzie rozpatrywany tylko temat szpitali powiatowych, przeanalizować 

budżet i podjąć rozsądną i rozważną decyzję. Zadał pytanie, jak mogła by podejść do tego 

tematu Gmina Dębno w zakresie stabilizacji, o której powiedział prezes szpitala? Zaapelował, 

żeby nie zamykać dyskusji po to, aby móc jeszcze porozmawiać na temat budżetu powiatu oraz 

o wsparciu szpitali. Zaproponował, żeby spotkać się z przedstawicielami Gminy Dębno i 

uzgodnić to finansowanie. Poinformował, że powiat ma dwa szpitale, które ze sobą nie 

konkurują. Złożył wniosek, żeby radni mogli przedyskutować ten temat na posiedzeniach 

stałych komisji rady.   
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Radny Rady Powiatu – Andrzej Potyra 

poinformował, że prezentacja prezesa szpitala zawierała przydatne informacje. Budzącą 

nadzieją jest to, że na obrady rady wraca temat szpitali. Szpital w Barlinku jakoś sobie radzi, 

natomiast w szpitalu w Dębnie po 10 latach nic się praktycznie nie zmieniło. Wprowadzenie 

spółki nie dało oczekiwanego efektu. Poinformował, że nie było wzmianki na temat 

ewentualnych wspólnych przez oba szpitale np. zamówień, które może okazałyby się bardziej 

korzystne dla obydwu szpitali. Niezbędne dla szpitala urządzenia można wziąć w leasing lub  

na raty.  

Zauważył, że dobrze by było, żeby radni zaczęli myśleć o kompleksowym rozwiązaniu tematu 

zdrowia w powiecie. Dębno jako gminę stać na to, żeby sama podejmowała działania.  

 

Radna Rady Powiatu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała, że sytuacja jaką przedstawił prezes szpitala w Dębnie była znana. Zadała 

pytanie, czy ambulatoryjna opieka jest dochodowym działem? Które poradnie są priorytetowe 

oraz które mają zostać otworzone do końca 2016 roku? Poinformowała, że zna całą logistykę 

szpitala w Dębnie, korzysta z jego usług i jest z nich zadowolona. Zadała pytanie, w których 

pomieszczeniach i gdzie te poradnie zostaną umieszczone? Czy są zabezpieczone jakieś kwoty 

na przystosowanie pomieszczeń do wymogów, które muszą spełniać? Zauważyła, że akcje 

charytatywne, które chce prezes szpitala, żeby zostały przeprowadzone, niekoniecznie mogą się 

odbyć, ponieważ po ostatniej akcji, którą zorganizowała, napisano na nią donos do urzędu 

skarbowego. Zadała pytanie, jakie są przesłanki do tworzenia OIOM-u w Dębnie? Poprzedni 

prezes Gomułka poinformował, że jest wiele takich oddziałów w woj. zachodniopomorskim.  

Zadała pytanie, dlaczego prezes szpitala chce wdrożyć ten pomysł? W których 

pomieszczeniach szpitala ma być umieszczony OIOM? Czy to prawda, że na jedno łóżko ma 

przypadać 2,2 pielęgniarki? Skąd zostaną wzięte pieniądze na zatrudnienie pielęgniarek, skoro  

właśnie to zadłużyło szpital?  Dlaczego zrezygnowano z utworzenia, zakontraktowanego przez 

NFZ oddziału chemioterapii jednodniowej? Poinformowała, że w Gminie Dębno nastąpił 

gwałtowny wzrost zachorowań na nowotwory. Została poinformowana, że pielęgniarki są 

przeszkolone z zakresu opieki nad chorymi na nowotwory. Zadała pytanie, jaki jest aktualny 

harmonogram przyjęć poradni onkologicznej? Czy wszystkie godziny są efektywnie 

wykorzystane? Czy w poradni jest pełna obsługa lekarska, za którą płaci NFZ? zawnioskowała, 

o umieszczenie aktualnego harmonogramu poradni onkologicznej na BIP-ie Powiatu 

Myśliborskiego, Szpitala oraz Gminy Dębno oraz ułatwić ludziom rejestrację do tej poradni. 

Zadała pytanie, czy praca lekarzy jest w pełni wykorzystywana? Wnioskowała, żeby zająć się 

pacjentami, którzy chcą skorzystać z poradni onkologicznej. Zadała pytanie, czy harmonogram 

poradni chirurgicznej po odejściu z niej chirurgów w miesiącu sierpniu, jest aktualny? Jeżeli 

jest aktualny, to kiedy go zaktualizowano? Jak jest realizowany kontrakt z NFZ na oddziale 

chirurgicznym i w części onkologicznej po odejściu onkologów? Jaki sprzęt jest nie w pełni 

wykorzystywany przez lekarzy i jaki jest tego powód? Jakie są przesłanki do powołania 

Zarządu Komisarycznego w szpitalu? Czy zwiększono zatrudnienie administracji w szpitalu? 

Jak zwiększyło się zatrudnienie w szpitalu na przestrzeni ostatniego 1,5 roku? Jak wygląda 

wykonanie kontraktu z NFZ na dzień 31 sierpnia włącznie z niewyrobionymi punktami? Czy 

szpital w Dębnie został ujęty w tzw. Mapie Sieci Szpitali w Polsce? Ile zarabia średnio 

pielęgniarka w szpitalu? Ile zarabia przeciętnie lekarz w szpitalu np. o specjalizacji 

onkologicznej?  Ile zarabiali miesięcznie poprzedni prezesi? Poinformowała, że niemoralne 

jest, że prezes szpitala ma wypłatę w granicach kilkunastu tysięcy złotych, po krótkim czasie 

opuszcza szpital, dostaje wysoką odprawę, a konsekwencje tego ponoszą mieszkańcy Gminy 

Dębno oraz Powiatu Myśliborskiego. Prezesi do zarządzania szpitalem podchodzą w sposób 

lekceważący. Zadała pytanie, jaką kwotę chce dołożyć Gmina z tych 2 mln, żeby wesprzeć 

szpital? Poinformowała, że szpital jest największym zakładem pracy w Dębnie. Zadała pytanie, 
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dlaczego nikt nie wykazuje należytej troski o ludzi zatrudnionych w szpitalu?  Dlaczego nikt 

nie wykazuje troski o byt ich rodzin? Poinformowała, że dbanie o tych ludzi jest w obowiązku 

zarówno Powiatu Myśliborskiego, jaki i Gminy Dębno.  

 

Burmistrz Dębna – Piotr Downar 

Potwierdził, że Gmina Dębno ze swojej strony deklaruje kwotę 525 000 zł. Szpital do końca 

roku potrzebuje 1 200 000 zł. Poinformował, że w tym roku zabraknie środków finansowych, 

żeby płynność szpitala zachować. Zauważył, że koncepcja uruchomienia OIOM jest pilna. . 

Zadeklarował 500 tyś na inwestycje, dostosowanie i stworzenie OIOM-u. Poinformował, że w 

szpitalu nie czyniono starań modernizacyjnych, żeby dostosować ze względu p-poż i  sanepid 

ponieważ nie było na to środków finansowych.      

W 2015 roku 1,5 mln zł z Gminy Dębno przeznaczono na modernizację oraz zakup sprzętu. 

Wnioskował, o podjęcie decyzji, ponieważ szpital bez wsparcia nie będzie mógł funkcjonować.  

Poinformował, że ze strony Dębna pewne kwoty zostaną wyasygnowane. Zauważył, że w 

umowie spółki jest formalna blokada, którą trzeba jak najszybciej usunąć.  

 

Prezes Sp. z o. o. Szpital w Dębnie – Oskar Skiba 

przekazał, że jeżeli chodzi o akcje charytatywne, to niskie kwoty w żaden sposób nie 

wspomogą szpitala. Nie wyraził poglądu, że ma to być źródłem finansowania szpitala. Jest to 

rozumiane raczej jako wystąpienie do fundacji. Poinformował, że w obszarze zatrudnienia 

administracji nie było wzrostu. Na pozostałe pytania radni uzyskają odpowiedzi na piśmie.  

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Poinformował, że temat służby zdrowia jest bardzo ważny i źle się stało, że dopiero teraz ten 

temat jest poruszany. Zauważył, że nieprawdą jest jak mówi się, że Powiat Myśliborski ma 

tylko jeden szpital. Szpital w Dębnie jest zakładem potrzebnym, największym, który powinien 

świadczyć usługi na jakimś poziomie. Zadał pytanie, dlaczego tak się stało, że szpital doszedł 

do takiego krytycznego momentu? Zauważył, że zmiany prezesów doprowadziły do zapaści 

szpitala. W przeciągu 2 lat było 5  prezesów szpitala. Walne Zgromadzenie zajmowało się ich 

zwalnianiem i zatrudnianiem. Prezesi nie zdążyli nawet wdrażać swoich projektów jak pomóc 

szpitalowi, a byli już zwalniani. Poinformował, że dotychczas pomiędzy Zarządem Powiatu, 

Gminą Dębno oraz prezesem spółki nie było współpracy. Poinformował, że liczy na to, że plan 

nowego prezesa zostanie chociaż w 80% zrealizowany. Zauważył, że Gmina Dębno jest jedną z 

najbogatszych w kraju. Gmina powinna przejąć szpital, ponieważ jest w stanie wyprowadzić go 

z kryzysu. Po pewnym czasie pieniądze się zwrócą, a powiat na miarę swoich możliwości 

powinien też dołożyć środków finansowych. Nie można kosztem powiatu ratować za wszelką 

cenę szpitala. Zadał pytanie, czy zatrudnienie kadry musi być wprost proporcjonalne do ilości 

łóżek, czy do ilości pacjentów? Czy zatrudnienie szpitala w Dębnie jest porównywalne do 

innego szpitala takiego samego? Czy nie ma przerostu zatrudnienia? Poinformował, że średnio 

kontrakt wynosi 1 100 000 zł miesięcznie, na płace przeznaczone jest 700 000 zł, 150 000 zł to 

jest ZUS, 40 000 zł to podatek. To wszystko wynosi 88% kontraktu, jest to bardzo dużo. Zadał 

pytanie, dlaczego tak jest? W jakich oddziałach powinien specjalizować się szpital?  Oddziały, 

które będą na najwyższym poziomie, promują szpitale. Szpital musi mieć godziwe warunki, 

aparaturę oraz lekarzy, to wtedy pacjenci będą chcieli być w takim szpitalu. Zauważył, że 

oddziały ginekologiczne i pediatryczne mają przyszłość, ponieważ wzrosła ilość urodzeń ze 

względu na program 500+.  

 

Burmistrz Dębna – Piotr Downar 

Poinformował, że w Dębnie jest kilka innych zakładów o podobnym zatrudnieniu co szpital. 

Dochód na jednego mieszkańca gminy jest wysoki, ale nie aż tak duży, żeby można było 
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porównywać się z innymi większymi gminami. Zadał pytanie, co by było z kwotą 1 780 000 zł, 

którą powiat otrzymuje z tytułu opłaty eksploatacyjnej za wydobyte węglowodory w I półroczu 

2016 roku gdyby Gminy Dębno nie było w powiecie? Poinformował, że Prezes na niektóre 

pytanie zawarł odpowiedzi w prezentacji i zadeklarował, że na sesji wrześniowej pewne 

koncepcje przedłoży.  

 

Prezes Sp. z o. o. Szpital w Dębnie – Oskar Skiba 

Poinformował, że nic nie robi się na podstawie obłożenia łóżek. Obłożenie jest w granicach 

40%, jeżeli dołoży się do tego ZOL to jest to w granicach 60%. Wszystkie informacje były 

pokazane na prezentacji. Nie przekłada się to na tym ile lekarzy szpital potrzebuje. Na 

podstawie ilości potrzebnych zabiegów, godzin i wszystkich wskaźników, których wymaga 

NFZ określa się ilość potrzebnego personelu. Nie ma informacji na temat porównania 

zatrudnienia Dębna z innymi szpitalami. Co do wynagrodzeń lekarzy jest to kwestia do 

zastanowienia się. Prezentacja miała na celu, żeby pokazać gdzie i w czym szpital będzie się 

specjalizował. W czerwu br. brakująca kwota to 1 400 000 zł., na koniec roku wzrośnie do 

1 700 000 zł. Żeby mówić o ustabilizowaniu sytuacji finansowej szpitala, to potrzebne jest 

dofinansowanie kwotą 2.000.000 zł i wieloletnie zapisy finansowe w planie właścicieli.  

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała, że do Rady Powiatu wpłynęły 2 wnioski o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

Jeden dotyczy podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu, drugi dotyczy 

powołania przewodniczącego rady i złożenia ślubowania przez radnego. Sesja będzie zwołana 

w ustawowym terminie w ciągu 7 dni.  

Kolejno przekazała, że w związku z wnioskiem radnego A. Mazepy o uzupełnienie o załączniki  

protokoły z Walnego Zgromadzenia Wspólników oraz z uwagi nie udzielenia odpowiedzi 

radnym ogłosiła przerwę w obradach XXII sesji do dnia 6 września 2016 roku na godz. 17.00  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Przytoczył przepisy statutu Powiatu Myśliborskiego w kwestii ogłaszanie przerwy w sesji. 

Przekazał, że przerwa w sesji powinna zostać przegłosowana.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Złożył wniosek o przegłosowanie przerwania sesji.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 
Przekazała, że skoro Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła przerwę to należy się do tego 

dostosować. Zaapelowała, żeby kontynuować temat aktualnej sytuacji szpitala w Dębnie na 

kolejnym posiedzeniu sesji w dniu 6 września bieżącego roku.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała, że zalecenia przewodniczącej zostały zignorowane. Nie wpłynęły informacje 

w wyznaczonym terminie dot. głównych założeń programu oraz  informacja dotycząca 

podjęcia cyklu działań przez współwłaścicieli spółki.  

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy 
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Po przerwie, 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Podtrzymał swoje poprzednie stanowisko, że przerwę techniczną w obradach sesji ogłasza 

przewodniczący rady i ma takie uprawnienia, ale przerwę w obradach poprzez wskazanie 

nowego terminu kontynuacji sesji powinno być przegłosowane przez radę. Przewidziane są 

tutaj jedynie wyjątkowe sytuacje, które dają kompetencje przewodniczącemu rady do 

ogłoszenia przerwy. Te wyjątkowe sytuacje to jest np. brak qworum. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała, że jest brak załączników przekazanych w protokołach.  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Poinformował, że przerwanie sesji przez brak danych może odbyć się przez przegłosowanie 

przez radnych.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

ogłosiła przerwę w obradach XXII sesji do dnia 6 września 2016 roku na godz. 17.00. 

 

 

Wznowiono obrady w dniu 6 września 2016 roku o godz. 17,00 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza  

dokonała wznowienia XXII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 6 września 2016 roku 

(wtorek) o godz. 17
00

 zwołanej na wniosek radnych Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego i mieszkańców Powiatu Myśliborskiego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 10 do protokołu) 

stwierdziła, że w obradach udział bierze 18 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Poinformowała, że przystępuje do kontynuacji punktu: 

 

Udzielenie informacji Radnym Rady Powiatu w Myśliborzu dotyczącej aktualnej 

działalności Spółki Szpital w Dębnie oraz o podjętych działaniach przez właścicieli spółki. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady - Elżbieta Ligenza 

poinformowała, że przerwa w sesji nastąpiła w związku z wnioskiem radnego Arkadiusza 

Mazepy i konieczności uzupełnienia o załączniki materiałów dotyczących przekazanych 

protokołów z posiedzeń walnego zgromadzenia wspólników oraz potrzebę udzielenia 

odpowiedzi radnym. Poinformowała, że jako Przewodnicząca Rady wystąpiła do Prezesa 

Szpitala Pana Oskara  Skiby z pismem o treści : ,, W związku z pismem złożonym podczas 

XXII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 30 sierpnia 2016 r. proszę o dostarczenie 

następujących dokumentów: kopię regulaminu rady nadzorczej spółki szpital w Dębnie Sp. z o. 

o., załącznika do protokołu walnego zgromadzenia wspólników z dn. 4 sierpnia 2016 r., 

załącznik do protokołu z dn. 5 sierpnia 2016 r. – projekt ramowej umowy o pracę z prezesem 

spółki szpital w Dębnie Sp. z o. o. oraz kopię protokołu z walnego zgromadzenia wspólników z 

dn. 26 sierpnia 2016 r. ‘’  
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Zapytała czy są jakieś pytania bądź uwagi?  

 

Radny Rady Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że nie zostało dostarczone pełnomocnictwo z 4 sierpnia 2016 r. na podstawie 

którego był obecny w Szpitalu Wicestarosta, podejmujący czynności odwołujące prezesa 

szpitala J. Witkowskiego z pełnionej funkcji. Złożył wniosek o dalsze wyjaśnienia w tej 

kwestii. Poinformował, że radni nie otrzymali dokumentu pokazującego zakres podjętych 

działań przez jednego z właścicieli jakim jest Powiat.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że Pan Jacek Witkowski został odwołany 5 sierpnia i na to są stosowne 

dokumenty. Poinformowała, że umowa spółki szpitala w Dębnie została zmieniona, Zarząd 

Powiatu wystąpił do KRS-u o jej zmianę, po to by była możliwość  dokapitalizowania szpitala. 

 

Radny Rady Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że przez cały rok radni nie otrzymali informacji w zakresie podjętych działań 

dotyczących fatalnej kondycji finansowej Szpitala w Dębnie oraz informacji dotyczących pracy 

właściciela, która doprowadziła do stanu, w którym znajduje się Szpital w Dębnie. Jeżeli 

umowa spółki została zmieniona w dniu 6 września, a zapis KRS uwidoczni to w ciągu kilku 

dni to Radni będą chcieli wiedzieć jak brzmi zmieniona umowa spółki? Zapytał, jaką kwotę 

planuje przeznaczyć na szpital w Dębnie, Gmina Dębno, skoro  Powiat przeznacza kwotę 

ponad 500.000 zł. 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill  

poinformowała, że każda spółka funkcjonująca na zasadzie prawa spółek handlowych jest 

zobowiązana prowadzić księgę protokołów oraz, że dostała informację o odbyciu się walnego 

zgromadzenia  w dniu 4 sierpnia 2016 r. To posiedzenie było prowadzone przez  Wicestarostę 

Mariusza Norsesowicza, który w treści zapisu protokołu stwierdził, że kapitał zakładowy jest 

reprezentowany w całości. Zadała pytanie, czy walne zgromadzenie w dniu 4 sierpnia 2016 r. 

się odbyło? Jeśli tak, to  kto prowadził to walne zgromadzenie? Złożyła wniosek formalny o 

ogłoszenie przerwy oraz o przedstawienie treści zmiany umowy spółki.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że do umowy spółki zostały wprowadzone zapisy umożliwiające zobowiązanie 

wspólników do wniesienia dopłat w wysokości nie przekraczającej 1/16  wartości nominalnej 

posiadanych przez wspólników udziałów. Po umieszczeniu tych zmian w KRS będzie można 

zwołać nadzwyczajne zgromadzenie wspólników i konkretnie określić kwotę. Poinformowała, 

że Powiat z racji programu naprawczego musi zastosować dopłaty, natomiast Gmina Dębno nie 

będąc w programie naprawczym korzysta z każdych innych form.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill  

poinformowała, że Wicestarosta przekroczył swoje kompetencje uczestnicząc w walnym 

zgromadzeniu w dniu 4 sierpnia. Poinformowała, że odwołany prezes podał sprawę do sądu z 

tego tytułu. Zadała pytanie, dlaczego Pan prezes następnego dnia po odwołaniu żądał 

dokumentów pełnomocnictwa?, jakie są kompetencje Wicestarosty do sprawowania swojej 

funkcji?  
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Zapytała, dlaczego Zarząd nie zawarł w  umowie zapisów chroniących powiat? Kolejno, na co  

kwota 540 000 zł ma być przeznaczona?, dlaczego nie są zabezpieczone interesy powiatu i nie 

został zawarty zapis, ze dopłata ulega zwrotowi pod warunkiem, że nie zostaną wypełnione 

przez spółkę pewne warunki. Przekazała, że spółka w każdej chwili może wezwać powiat do 

pokrycia strat. Czy jest jakaś uchwała intencyjna Gminy Dębno w tej kwestii? Na koniec 

poprosiła o informację,  czy jest akt notarialny?  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że nie ma jeszcze sporządzonego aktu notarialnego. 

Pytania dot. działań Burmistrza Dębna powinny być skierowane konkretnie do Burmistrza. 

Trudno wypowiadać się za Burmistrza Dębna Poinformowała, że zostanie opracowany 

program restrukturyzacji szpitala i będą tam zaproponowane pewne rozwiązania 

organizacyjne, które będą dążyły do ustabilizowania sytuacji finansowej szpitala.  

 

Radny -  Andrzej Potyra  

złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji 

 

Radna – Alicja Prill  

Przekazała, że wnioskuje o to, żeby nie zamykać dyskusji. Poinformowała, że rozpoczął się 

złoty okres dla szpitala, ale tragiczny dla powiatu oraz że nie tylko szpital w Dębnie należy do 

zadań powiatu. Zauważyła, że są także inne gminy. Poinformowała, że zmiana umowy spółki 

jest zbyt ogólna i może doprowadzić do katastrofy. Nie ma żadnej informacji na temat tego jak 

pieniądze przeznaczone przez powiat mają być wydatkowane. Zadała pytanie, czy te pieniądze 

zostaną przekazane na bieżącą działalność spółki, czy na pokrycie straty finansowej, czy na 

działalność inwestycyjną. Poinformowała, że poprzedni prezesowie szpitala nie poradzili 

sobie, bo nie było właściwego nadzoru właścicielskiego ze strony powiatu. Zaapelowała o 

odrzucenie wniosku radnego A. Potyry.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

poinformowała, że wniosek radnego A. Potyry nie został określony szczegółowo. 

 

Radny - Andrzej Potyra 

przekazał, że  złożył wniosek formalny o zamknięcie sesji. 

 

Radna– Urszula Sawicka 

poprosiła Radcę Prawnego o opinię na temat zamknięcia sesji.  

 

 

Radny - Andrzej Potyra 

Przekazał, że złożył wniosek o zamknięcie dyskusji, a w drugim wystąpieniu pomylił się 

mówiąc „sesji”  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

(18.10 wznowienie obrad po przerwie). 

 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku formalnego.  

 

Za przyjęcie wniosku głosowało – 10 radnych, przeciw –  8 radnych, 0 radnych wstrzymało 

się od głosu.  
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Wniosek formalny został przyjęty.  

 

Radna– Urszula Sawicka 

zwróciła się z prośbą do Radcy Prawnego, żeby przyjrzał się dokumentom, które zostały 

dostarczone radnym (protokół z 4 sierpnia 2016 roku). Ten protokół jest oficjalnym 

dokumentem dotyczącym spółki. Opatrzony jest, podpisem Prezesa szpitala, Wicestarosty i  

Burmistrza Dębna. Są w nim zawarte stwierdzenia o legalności zwołania zgromadzenia 

wspólników.  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Poinformował, że musiałby zapoznać się z dokumentami jak to wyglądało. Zadał pytanie, czy 

ma stwierdzić czy ten protokół jest sporządzony poprawnie czy niepoprawnie?  

 

Radna– Urszula Sawicka 

Przekazała, że potwierdzić, czy te dwie podjęte uchwały w dniu 4 sierpnia 2016 roku zostały 

prawidłowo podjęte?  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

poinformował, że sąd jest od decydowania, czy uchwały zostały prawidłowo podjęte. Jeżeli 

Zarząd zleci opinię prawną to odpowie na to pytanie.  

 

Radna– Urszula Sawicka 

zadała pytanie, jak Radni mają wypowiadać się na temat podjętych uchwał, skoro Radca 

Prawny nie chce wypowiadać się na ten temat? Zadała pytanie, czy pan Wicestarosta mógł 

występować w walnym zgromadzeniu?  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

poinformował, że te pytanie powinny być kierowane do kierownika szpitala. Szpital 

podejmuje uchwały walnego zgromadzenia.  

 

Radna– Urszula Sawicka 

złożyła  wniosek o przedłożenie przedmiotowego pełnomocnictwa.  

 

Radna– Wioletta Drzewińska 

w imieniu Grupy Radnych złożyła i odczytała wniosek o odwołanie Starosty Powiatu 

Myśliborskiego. (załącznik Nr 11  do protokołu)  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

O godz. 18.40 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie  i dokonała zamknięcia 

sesji.  

 

Ad. 4 

Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXII sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 
 

Protokołowała: 

Janina Sidor 


